



កម្មវិធីព័ត៌មានសម្លេងម្ចាស់ឆ្នោតសម្រាប់ប្រើប្រាស់លើទូរស័ព្ទដៃ

ដើម្បីចូលរួមលើកកម្ពស់ការផ្សព្វផ្សាយព័ត៌មានបោះឆ្នោត និងអប់រំអ្នកបោះឆ្នោតតាមរយៈបច្ចេកវិទ្យា ពិសេស ឆ្លើយតបនឹងកំណើនទូរស័ព្ទដៃក្នុងប្រទេសកម្ពុជា គណៈកម្មាធិការខុមហ្វ្រែល បានផលិត កម្មវិធីព័ត៌មាន បោះឆ្នោត ឬសម្លេងម្ចាស់ឆ្នោតកម្ពុជាមួយ សម្រាប់ប្រើប្រាស់លើទូរស័ព្ទ (Android-អេនដ្រូយីដ and IOS- អាយហ្វូន) ដោយចែកផ្សាយជូនជា សាធារណៈចាប់ពីដើមខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១៣នេះហើយ។

លក្ខណៈពិសេសរបស់ កម្មវិធីព័ត៌មានសម្លេងម្ចាស់ឆ្នោត សម្រាប់ប្រើលើទូរស័ព្ទដៃនេះ គឺ ជំនួយអោយអ្នក ប្រើប្រាស់ទូរស័ព្ទដៃ អាចអានព័ត៌មាន និងវិដេអូបោះឆ្នោតថ្មីៗ ជាភាសាខ្មែរបាន ទោះបីជា ទូរស័ព្ទលោកអ្នកគ្មាន អក្សរខ្មែរក៏ដោយ។ កម្មវិធីព័ត៌មានសម្លេងម្ចាស់ឆ្នោតកម្ពុជា សម្រាប់ប្រើប្រាស់លើទូរស័ព្ទ អាចរកបាននៅលើ Google Play/Android Market (ទូរស័ព្ទដៃអេនដ្រូយីដ) និងApp Store/iTunes Store (ទូរស័ព្ទដៃអាយហ្វូន) ដោយគ្រាន់តែលោកអ្នកស្រាវជ្រាវរកពាក្យ comfrel ហើយធ្វើការដោនឡូត ដោយមិនគិតថ្លៃ មកតម្លើងក្នុង ទូរស័ព្ទដៃរបស់លោកអ្នកជាការស្រេច។

ចំពោះ កម្មវិធីព័ត៌មានសម្លេងម្ចាស់ឆ្នោតកម្ពុជា សម្រាប់ទូរស័ព្ទដៃអេនដ្រូយីដ នឹងជំនួយដល់ ម្ចាស់ឆ្នោតក្នុង ការអានព័ត៌មានបោះឆ្នោតថ្មីបំផុតជាភាសាខ្មែរ ទស្សនាវីដេអូអប់រំបោះឆ្នោតចុងក្រោយបំផុតជាភាសាខ្មែរ តាម ដានលទ្ធផលបោះឆ្នោតរហ័សបំផុតជាភាសាខ្មែរ ផ្ញើសារ SMS និងអ៊ីម៉ែល មកកាន់ក្រុមការងារសម្លេងម្ចាស់ ឆ្នោតកម្ពុជា ដើម្បីស្នើសុំជំនួយបច្ចេកទេសបោះឆ្នោត។ កម្មវិធីនេះ មានដាក់អោយ ម្ចាស់ឆ្នោត ដោនឡូត នៅលើ ទីផ្សារ ហ្គូដហ្គល ឬ គេហទំព័រ សម្លេងម្ចាស់ឆ្នោតកម្ពុជា www.cambodianvotervoice.org ដោយមិនគិតប្រាក់ ហើយអាចតម្លើងប្រតិបត្តិការណ៍ នេះបាននៅលើ ទូរស័ព្ទដៃ ប្រភេទ អេនដ្រូយីដ ចាប់ពី version ២.២ ឡើង ទៅ។ ដើម្បីស្វែងរក កម្មវិធីព័ត៌មានសម្លេងម្ចាស់ឆ្នោតកម្ពុជា សម្រាប់ ទូរស័ព្ទដៃ អេនដ្រូយីដ សូមចូលទៅកាន់ ទី ផ្សារ អេនដ្រូយីដ ហើយស្វែងរកពាក្យថា COMFREL ឬ CVV។

សម្រាប់ កម្មវិធីព័ត៌មានសម្លេងម្ចាស់ឆ្នោតកម្ពុជា សម្រាប់ទូរស័ព្ទដៃអាយហ្វូន វិញ ក៏មិនសូវប្លែកពី អេនដ្រូយីដ ដៃ ទូរស័ព្ទដៃលមិនមានអក្សរខ្មែរ ក៏អាចអានព័ត៌មាន និងវីដេអូបោះឆ្នោតបាន ហើយកម្មវិធីនេះ មានដាក់អោយ ម្ចាស់ឆ្នោត ដោនឡូតនៅលើទីផ្សារអែប/អាយធួន ឬ គេហទំព័រ សម្លេងម្ចាស់ឆ្នោតកម្ពុជា ដោយមិនគិតប្រាក់។ ដើម្បីស្វែងរក កម្មវិធីព័ត៌មានសម្លេងម្ចាស់ឆ្នោតកម្ពុជា សម្រាប់ទូរស័ព្ទដៃអាយហ្វូន សូមចូលទៅកាន់ ទីផ្សារ អាយធួន (iTunes Store) ហើយស្វែងរកពាក្យថា COMFREL រួចធ្វើការដោនឡូត មកតម្លើងក្នុងទូរស័ព្ទដៃ របស់លោកអ្នកជាការស្រេច។

កម្មវិធីព័ត៌មានសម្លេងម្ចាស់ឆ្នោតកម្ពុជា នឹងធ្វើកំណែប្រែជាបន្តបន្ទាប់ ដើម្បីធានាបច្ចុប្បន្នភាពព័ត៌មាន និង បច្ចេកវិទ្យាបំពេញចិត្តម្ចាស់ឆ្នោត ក្នុងគោលដៅភ្ជាប់គំណាត់ព័ត៌មាន រវាងប្រជាពលរដ្ឋជាម្ចាស់ឆ្នោត និងអ្នក តំណាងរាស្ត្រ អ្នកដឹកនាំ ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការចូលរួមអភិវឌ្ឍ និងស្ថាបនាសង្គមប្រជាធិបតេយ្យនៅកម្ពុជា។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមទាក់ទង ទូរស័ព្ទលេខ ៖ ០២៣ ៨៨៤ ១៥០ ឬ ០១២ ៩៩៨ ៣៦៤

Vision : A democratic society that democratization in particular democratic elections are promoted and qualified to bring benefits to people.